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R O M Â N I A 
JUDEŢUL VASLUI 

COMUNA RAFAILA 
CONSILIUL LOCAL 

Cod poştal- 737541 – RAFAILA – Telefon/fax: 0235/459274 
   

 

Nr. 412 din 30.01.2018 
 

PROCES – VERBAL  
 

privind desfăşurarea şedinţei ordinare a Consiliului 
 local al comunei Rafaila, din data de 30 ianuarie 2018, ora 0800 

 
 
SECRETARUL COMUNEI 

- Face apelul nominal al membrilor Consiliului local şi constată că sunt prezenţi 11 consilieri 
din 11 care alcătuiesc Consiliului local al comunei Rafaila. Şedinţa se declară legal constituită. 

- Participă la lucrările şedinţei domnul Fînariu Constantin, primarul comunei Rafaila şi 
domnul Sandu Gabriel, viceprimarul comunei Rafaila, judeţul Vaslui. 

- Pune la dispoziţia consilierilor procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară, pentru a fi 
studiat, după care ulterior îl va supune aprobării Consiliului local. 
 

PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ - domnul consilier, Plugaru Florentin. 
În conformitate cu Dispoziţia nr. 31 din 22.01.2018 emisă de primarul comunei Rafaila, 

Consiliul local al comunei Rafaila a fost convocat în şedinţă ordinară, pentru data de astăzi, 30 
ianuarie 2018, ora 0800  , cu următoarea ordine de zi: 

 
         1. Proiect de hotarare privind aprobarea contului de incheiere a exercitiului bugetar, pentru 
anul financiar 2017. 
           2. Proiect de hotarare privind aprobarea numărului de asistenţi personali, din cadrul 
Consilului local al comunei Rafaila, judetul Vaslui, pentru anul 2018. 
 3. Proiect de hotarare privind aprobarea retelei scolare pentru anul scolar 2018 - 2019, a scolii 
gimnaziale ,,ANDONE CUMPATESCU” din loc. Rafaila, com. Rafaila, jud. Vaslui. 
          4. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de acţiuni sau de lucrări de interes local 
pentru repartizarea orelor de muncă beneficiarilor Legii nr. 416/2001, din localitatea Rafaila, comuna 
Rafaila, judetul Vaslui, pentru anul 2018. 
  5. Proiect de hotărâre privind stabilirea situaţiilor deosebite în care se pot acorda ajutoare de 
urgenţă in anul 2018. 
 6. Proiect de hotarare privind stabilirea unei taxe pentru eliberarea atestatului de producator si 
a carnetului de comercializare a produselor din sectorul agricol. 
 7. Proiect de hotarare privind stabilirea salariilor de baza pentru functiile publice si 
contractuale din cadrul aparatului de specialitate al primarului si din cadrul Serviciului Public de 
Gospodarire Comunala din subordinea Consiliului local Rafaila. 
 8. Proiect de hotarare privind inventarierea materiei impozabile pentru anul fiscal 2018. 
 9. Raport privind activitatea asistentilor personali din com. Rafaila, jud. Vaslui, pentru 
semestrul II,  anul 2017. 
 
 Dacă mai sunt şi alte propuneri ? 
 

Supun la vot ordinea de zi:  
 

    -  Cine este „pentru” ? 
   - 11 voturi „pentru” 
 

  -  Cine este „contra” ? 
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-  Cine se abţine ? 
 

In unanimitatea celor prezenti, ordinea de zi a fost aprobată. 
 
1. Trecem la primul punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, Fînariu 

Constantin, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotarare privind aprobarea 
contului de executie al bugetului local, pentru anul financiar 2017. 

- Dau cuvântul doamnei Handrea Catalina-Viorica, consilier (contabil), pentru a prezenta 
raportul compartimentului de resort la proiectul de hotarare privind aprobarea contului de 
executie al bugetului local, pentru anul financiar 2017. 

- Dau cuvântul domnului consilier, FANARIU COSTEL, preşedintele comisiei de 
specialitate pentru învăţământ, sănătate, cultură, activităţi sportive şi de agrement, turism, pentru a 
prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul hotarare privind aprobarea contului 
de executie al bugetului local, pentru anul financiar 2017. 

- Dau cuvântul domnului consilier, SANDU GABRIEL, preşedintele comisiei de 
specialitate pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, administrarea 
domeniului public şi privat al comunei, agricultură, gospodărire comunală, protecţia mediului, 
servicii şi comerţ, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotarare 
privind aprobarea contului de executie al bugetului local, pentru anul financiar 2017. 

- Dau cuvântul domnului consilier, ONCIU IOAN, preşedintele comisiei de specialitate 
pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor şi 
protecţiei sociale, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotarare 
privind aprobarea contului de executie al bugetului local, pentru anul financiar 2017. 

 
 

DISCUTII: 
 

 Doamna consilier-contabil Handrea Catalina-Viorica spune ca nu este nici o noutate, 
deoarece atat trimestrial cat si la sfarsitul fiecarui an se aproba contul de executie al bugetului local, 
pe care l-am atasat la proiectul de hotarare si a putut fi analizat de catre dumneavoastra. 

 
Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre privind aprobarea contului de 

executie al bugetului local, pentru anul financiar 2017. 
 
 

                                 -  Cine este „pentru” ? 
     - 11 voturi „pentru” 
 

 -  Cine este „contra” ? 
 

   -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitatea celor prezenti, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Am să prezint hotărârea în întregime. 
 

 2. Trecem la cel de-al doilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 
Fînariu Constantin, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotarare privind 
aprobarea numărului de asistenţi personali, din cadrul Consilului local al comunei Rafaila, judetul 
Vaslui, pentru anul 2018. 

 - Dau cuvântul doamnei secretar Voicu Victorita, pentru a prezenta raportul 
compartimentului de resort la proiectul de hotarare privind aprobarea numărului de asistenţi 
personali, din cadrul Consilului local al comunei Rafaila, judetul Vaslui, pentru anul 2018. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, FANARIU COSTEL, preşedintele comisiei de 
specialitate pentru învăţământ, sănătate, cultură, activităţi sportive şi de agrement, turism, pentru a 
prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul hotarare privind aprobarea numărului 
de asistenţi personali, din cadrul Consilului local al comunei Rafaila, judetul Vaslui, pentru anul 2018. 
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 - Dau cuvântul domnului consilier, SANDU GABRIEL, preşedintele comisiei de 
specialitate pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, administrarea 
domeniului public şi privat al comunei, agricultură, gospodărire comunală, protecţia mediului, 
servicii şi comerţ, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotarare 
privind aprobarea numărului de asistenţi personali, din cadrul Consilului local al comunei Rafaila, 
judetul Vaslui, pentru anul 2018. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, ONCIU IOAN, preşedintele comisiei de specialitate 
pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor şi 
protecţiei sociale, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotarare 
privind aprobarea numărului de asistenţi personali, din cadrul Consilului local al comunei Rafaila, 
judetul Vaslui, pentru anul 2018. 

 
DISCUTII: 
 

 Doamna secretar prezinta situatia actuala: numele asistentilor personali, persoanele pentru 
care sunt angajati si persoanele care beneficiaza de indemnizatie de insotitor. 
 Domnul primar spune ca propune aprobarea unui nr. de 14 posturi de asistenti personali, 
deoarece nu se stie pe parcursul anului cate solicitari vor mai fi. 

 
Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre privind aprobarea numărului 

de asistenţi personali, din cadrul Consilului local al comunei Rafaila, judetul Vaslui, 
pentru anul 2018. 

 
                                 -  Cine este „pentru” ? 
     - 11 voturi „pentru” 
 

 -  Cine este „contra” ? 
 

   -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitatea celor prezenti, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Am să prezint hotărârea în întregime. 
 

3. Trecem la cel de-al treilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 
Fînariu Constantin, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind 
aprobarea retelei scolare pentru anul scolar 2018 - 2019, a scolii gimnaziale ,,ANDONE 
CUMPATESCU” din loc. Rafaila, com. Rafaila, jud. Vaslui. 
 - Dau cuvântul doamnei secretar Voicu Victorita, pentru a prezenta raportul 
compartimentului de resort, primit din partea Scolii, la proiectul de hotărâre privind aprobarea 
retelei scolare pentru anul scolar 2018 - 2019, a scolii gimnaziale ,,ANDONE CUMPATESCU” din loc. 
Rafaila, com. Rafaila, jud. Vaslui. 
 - Dau cuvântul domnului consilier, FANARIU COSTEL, preşedintele comisiei de 
specialitate pentru învăţământ, sănătate, cultură, activităţi sportive şi de agrement, turism, pentru a 
prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea retelei 
scolare pentru anul scolar 2018 - 2019, a scolii gimnaziale ,,ANDONE CUMPATESCU” din loc. 
Rafaila, com. Rafaila, jud. Vaslui. 
 - Dau cuvântul domnului consilier, SANDU GABRIEL, preşedintele comisiei de 
specialitate pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, administrarea 
domeniului public şi privat al comunei, agricultură, gospodărire comunală, protecţia mediului, 
servicii şi comerţ, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre 
privind aprobarea retelei scolare pentru anul scolar 2018 - 2019, a scolii gimnaziale ,,ANDONE 
CUMPATESCU” din loc. Rafaila, com. Rafaila, jud. Vaslui. 
 - Dau cuvântul domnului consilier, ONCIU IOAN, preşedintele comisiei de specialitate 
pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor şi 
protecţiei sociale, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre 
privind aprobarea retelei scolare pentru anul scolar 2018 - 2019, a scolii gimnaziale ,,ANDONE 
CUMPATESCU” din loc. Rafaila, com. Rafaila, jud. Vaslui. 
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 NU EXISTA DISCUTII LA ACEST PUNCT. 
 

 4. Trecem la cel de-al patrulea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului 
primar, Fînariu Constantin, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre 
privind aprobarea Planului de acţiuni sau de lucrări de interes local pentru repartizarea orelor de 
muncă beneficiarilor Legii nr. 416/2001, din localitatea Rafaila, comuna Rafaila, judetul Vaslui, 
pentru anul 2018. 
 - Dau cuvântul domnului viceprimar Sandu Gabriel, pentru a prezenta raportul 
compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea Planului de acţiuni sau de 
lucrări de interes local pentru repartizarea orelor de muncă beneficiarilor Legii nr. 416/2001, din 
localitatea Rafaila, comuna Rafaila, judetul Vaslui, pentru anul 2018. 
 - Dau cuvântul domnului consilier, FANARIU COSTEL, preşedintele comisiei de 
specialitate pentru învăţământ, sănătate, cultură, activităţi sportive şi de agrement, turism, pentru a 
prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea Planului 
de acţiuni sau de lucrări de interes local pentru repartizarea orelor de muncă beneficiarilor Legii nr. 
416/2001, din localitatea Rafaila, comuna Rafaila, judetul Vaslui, pentru anul 2018. 
 - Dau cuvântul domnului consilier, SANDU GABRIEL, preşedintele comisiei de 
specialitate pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, administrarea 
domeniului public şi privat al comunei, agricultură, gospodărire comunală, protecţia mediului, 
servicii şi comerţ, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre 
privind aprobarea Planului de acţiuni sau de lucrări de interes local pentru repartizarea orelor de 
muncă beneficiarilor Legii nr. 416/2001, din localitatea Rafaila, comuna Rafaila, judetul Vaslui, 
pentru anul 2018. 
 - Dau cuvântul domnului consilier, ONCIU IOAN, preşedintele comisiei de specialitate 
pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor şi 
protecţiei sociale, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre 
privind aprobarea Planului de acţiuni sau de lucrări de interes local pentru repartizarea orelor de 
muncă beneficiarilor Legii nr. 416/2001, din localitatea Rafaila, comuna Rafaila, judetul Vaslui, 
pentru anul 2018. 
  
 DISCUTII: 
 

 Domnul viceprimar spune ca este multumit de faptul cum au fost organizati anul trecut 
beneficiarii de ajutor social si de ceea ce a reusit sa faca cu ei. Ca de exemplu: construirea sediului 
nou al Primariei s-a facut cu oamenii de la ajutor social si vom continua lucrarile si anul acesta tot 
cu ei.   
 Domnul consilier, Fanariu Dumitru spune ca este foarte bine ca am introdus in planul de 
actiuni al beneficiarilor de ajutor social si supravegherea si acordarea de ajutor batranilor singuri 
din comuna. 
 Domnul primar spune ca intr-adevar s-au economisit ceva bani folosindu-se ca mana de 
lucru cei de la ajutor social, bani care au putut fi folositi in achizitionarea materialelor necesare 
continuarii lucrarilor la obiectivul sus-mentionat. 
 

Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre privind aprobarea Planului de 
acţiuni sau de lucrări de interes local pentru repartizarea orelor de muncă 
beneficiarilor Legii nr. 416/2001, din localitatea Rafaila, comuna Rafaila, judetul 
Vaslui, pentru anul 2018. 

 
                                 -  Cine este „pentru” ? 
     - 11 voturi „pentru” 
 

 -  Cine este „contra” ? 
 

   -  Cine se abţine ? 
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In unanimitatea celor prezenti, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Am să prezint hotărârea în întregime. 

 
 5. Trecem la cel de-al cincilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului 
primar, Fînariu Constantin, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre 
privind stabilirea situaţiilor deosebite în care se pot acorda ajutoare de urgenţă in anul 2018. 

 - Dau cuvântul doamnei Badiu Mihaela-Ancuta, asistent social, pentru a prezenta raportul 
compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind stabilirea situaţiilor deosebite în care 
se pot acorda ajutoare de urgenţă in anul 2018. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, FANARIU COSTEL, preşedintele comisiei de 
specialitate pentru învăţământ, sănătate, cultură, activităţi sportive şi de agrement, turism, pentru a 
prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind stabilirea situaţiilor 
deosebite în care se pot acorda ajutoare de urgenţă in anul 2018. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, SANDU GABRIEL, preşedintele comisiei de 
specialitate pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, administrarea 
domeniului public şi privat al comunei, agricultură, gospodărire comunală, protecţia mediului, 
servicii şi comerţ, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre 
privind stabilirea situaţiilor deosebite în care se pot acorda ajutoare de urgenţă in anul 2018. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, ONCIU IOAN, preşedintele comisiei de specialitate 
pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor şi 
protecţiei sociale, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre 
privind stabilirea situaţiilor deosebite în care se pot acorda ajutoare de urgenţă in anul 2018. 
 
DISCUTII: 
 

 Domnul consilier, Rusu Vasile propune sa fim mai chibzuiti si sa dam mai putini bani ca 
ajutoare de urgenta, sa fim mai selectivi. 
 Domnul primar spune ca intr-adevar trebuie sa-i dezobisnuim de faptul de a mai solicita 
ajutoare de urgenta pentru orice problema. Trebuie sa tinem mai bine de bani daca vrem sa 
consolidam un pic infrastructura si alte probleme ce mai apar in comunitate. 
 

Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre privind stabilirea situaţiilor 
deosebite în care se pot acorda ajutoare de urgenţă in anul 2018. 

 
                                 -  Cine este „pentru” ? 
     - 11 voturi „pentru” 
 

 -  Cine este „contra” ? 
 

   -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitatea celor prezenti, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Am să prezint hotărârea în întregime. 

 
6. Trecem la cel de-al saselea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Fînariu Constantin, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind 
stabilirea unei taxe pentru eliberarea atestatului de producator si a carnetului de 
comercializare a produselor din sectorul agricol. 

 - Dau cuvântul domnului consilier-inginer Ciobanica Neculai, responsabil cu achizitiile, 
pentru a prezenta raportul compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind stabilirea 
unei taxe pentru eliberarea atestatului de producator si a carnetului de comercializare a 
produselor din sectorul agricol. 
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 - Dau cuvântul domnului consilier, FANARIU COSTEL, preşedintele comisiei de 
specialitate pentru învăţământ, sănătate, cultură, activităţi sportive şi de agrement, turism, pentru a 
prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind stabilirea unei 
taxe pentru eliberarea atestatului de producator si a carnetului de comercializare a 
produselor din sectorul agricol. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, SANDU GABRIEL, preşedintele comisiei de 
specialitate pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, administrarea 
domeniului public şi privat al comunei, agricultură, gospodărire comunală, protecţia mediului, 
servicii şi comerţ, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre 
privind stabilirea unei taxe pentru eliberarea atestatului de producator si a carnetului de 
comercializare a produselor din sectorul agricol. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, ONCIU IOAN, preşedintele comisiei de specialitate 
pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor şi 
protecţiei sociale, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre 
privind stabilirea unei taxe pentru eliberarea atestatului de producator si a carnetului de 
comercializare a produselor din sectorul agricol. 
 
 
 
DISCUTII : 
 
 Domnul Fanariu Costel intreaba de ce stabilim iarasi taxa pentru atestat daca am mai facut 
si in anul 2015? 
 Domnul Ciobanica Neculai explica faptul ca aceasta taxa reprezinta strict valoarea 
certificatului de producator dar, un lucru bun este faptul ca este valabil 5 ani, cu conditia ca in 
fiecare an sa fie vizat. 
 Domnul consilier Plugaru Florentin spune ca, daca intr-adevar, sunt valabile 5 ani nu este 
chiar asa mult, raportata fiind suma la fiecare an calendaristic. 
 

Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre privind stabilirea unei taxe 
pentru eliberarea atestatului de producator si a carnetului de comercializare a 
produselor din sectorul agricol. 
 
                                 -  Cine este „pentru” ? 
     - 11 voturi „pentru” 
 

 -  Cine este „contra” ? 
 

   -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitatea celor prezenti, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 
7. Trecem la cel de-al saptelea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului 

primar, Fînariu Constantin, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre 
privind stabilirea salariilor de baza pentru functiile publice si contractuale din cadrul 
aparatului de specialitate al primarului si din cadrul Serviciului Public de Gospodarire 
Comunala din subordinea Consiliului local Rafaila. 
 - Dau cuvântul doamnei secretar Voicu Victorita, pentru a prezenta raportul 
compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind stabilirea salariilor de baza pentru 
functiile publice si contractuale din cadrul aparatului de specialitate al primarului si din 
cadrul Serviciului Public de Gospodarire Comunala din subordinea Consiliului local Rafaila 
 - Dau cuvântul domnului consilier, FANARIU COSTEL, preşedintele comisiei de 
specialitate pentru învăţământ, sănătate, cultură, activităţi sportive şi de agrement, turism, pentru a 
prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind stabilirea 
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salariilor de baza pentru functiile publice si contractuale din cadrul aparatului de specialitate 
al primarului si din cadrul Serviciului Public de Gospodarire Comunala din subordinea 
Consiliului local Rafaila. 
 - Dau cuvântul domnului consilier, SANDU GABRIEL, preşedintele comisiei de 
specialitate pentru programe de munei, agricultură, gospodărire comunală, protecţia mediului, 
servicii şi comerţ, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre 
privind stabilirea salariilor de baza pentru functiile publice si contractuale din cadrul 
aparatului de specialitate al primarului si din cadrul Serviciului Public de Gospodarire 
Comunala din subordinea Consiliului local Rafaila. 
 - Dau cuvântul domnului consilier, ONCIU IOAN, preşedintele comisiei de specialitate 
pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor şi 
protecţiei sociale, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre 
privind stabilirea salariilor de baza pentru functiile publice si contractuale din cadrul 
aparatului de specialitate al primarului si din cadrul Serviciului Public de Gospodarire 
Comunala din subordinea Consiliului local Rafaila. 
 
 
DISCUTII: 
 

 Domnul primar spune ca pentru a nu fi afectate negativ salariile angajatilor din intitutie 
suntem nevoiti sa aplicam coeficientii stabiliti in iulie 2017 la salariul minim pe economie valabil 
cu 1 ianuarie 2018, deoarece contributiile trec din sarcina angajatorului la angajat. Pin urmare nu 
vorbim de o marire de salariu considerabila, este vorba de putin in plus la net.  
 
Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre privind stabilirea salariilor de baza 
pentru functiile publice si contractuale din cadrul aparatului de specialitate al 
primarului si din cadrul Serviciului Public de Gospodarire Comunala din subordinea 
Consiliului local Rafaila. 
                                 -  Cine este „pentru” ? 
     - 11 voturi „pentru” 
 

 -  Cine este „contra” ? 
 

   -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitatea celor prezenti, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Am să prezint hotărârea în întregime. 

 
 8. Trecem la cel de-al optulea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 
Fînariu Constantin, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind 
inventarierea materiei impozabile pentru anul fiscal 2018. 
 - Dau cuvântul domnului consilier Ciobanica Neculai, pentru a prezenta raportul 
compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind inventarierea materiei impozabile 
pentru anul fiscal 2018. 
 - Dau cuvântul domnului consilier, FANARIU COSTEL, preşedintele comisiei de 
specialitate pentru învăţământ, sănătate, cultură, activităţi sportive şi de agrement, turism, pentru a 
prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind inventarierea 
materiei impozabile pentru anul fiscal 2018. 
 - Dau cuvântul domnului consilier, SANDU GABRIEL, preşedintele comisiei de specialitate 
pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, administrarea domeniului public 
şi privat al comunei, agricultură, gospodărire comunală, protecţia mediului, servicii şi comerţ, 
pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 
inventarierea materiei impozabile pentru anul fiscal 2018. 
 - Dau cuvântul domnului consilier, ONCIU IOAN, preşedintele comisiei de specialitate 
pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor şi 
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protecţiei sociale, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre 
privind inventarierea materiei impozabile pentru anul fiscal 2018. 
 
NU SUNT DISCUTII LA ACEST SUBIECT 

  
 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre privind inventarierea materiei 
impozabile pentru anul fiscal 2018. 
 
                                 -  Cine este „pentru” ? 
     - 11 voturi „pentru” 
 

 -  Cine este „contra” ? 
 

   -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitatea celor prezenti, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Am să prezint hotărârea în întregime. 
 

 9. Trecem la cel de-al noua-lea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul doamnei 
inspector(asistent social), Badiu Mihaela-Ancuta, pentru a prezenta activitatea asistentilor 
personali din com. Rafaila, jud. Vaslui, pentru semestrul II,  anul 2017. 
  
NU SUNT DISCUTII LA ACEST PUNCT 

 
 10.  Interpelari si raspunsuri. 
 
 -Domnul primar spune ca a primit o solicitre din partea preotului paroh in vederea 
achizitionarii a 2 aparate de aer conditionat pentru biserica si casa praznicala. Dupa ce aprobam 
bugetul o sa achizitionam si aceste aparate.  
 Am dat comanda pentru tamplarie la Primaria noua.  
 -Domnul consilier Fanariu Dumitru spune ca este un lucru foarte bun daca se instaleaza 
aparate de aer conditionat la biserica, deoarece este foarte mica iar vara cand sunt oameni mai 
multi, aerul este irespirabil.  
 -Domnul consilier Focsa Ioan spune ca apreciaza ritmul in care se lucreaza la sediul nou 
al primariei. 
           
 Supun la vot procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară:  
 

         -  Cine este „pentru” ? 
     - 11 voturi „pentru” 

  -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitatea celor prezenti, se aprobă. 
 
Domnul primar, Fînariu Constantin convoacă în şedinţă extraordinară Consiliul local 

al comunei Rafaila, pentru data de 07 februarie 2018, ora 0800, ce va avea loc la sediul 
administrativ al Primăriei comunei Rafaila, cu urmatoarea ordine de zi: 

            1. Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului local al comunei Rafaila, pe 
anul 2018. 
 
             PREŞEDINTE  DE  ŞEDINŢĂ,                  SECRETAR, 
                 
               Consilier, Plugaru Florentin                                                p. Voicu Victorita  


